
 PROTOKÓŁ NR XXIX/09 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 30 kwietnia  2009 roku 
 
 
 
 
XXIX sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 30 kwietnia 2009 roku o godzinie  
13.00 w Klubie Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Zaproponował rozszerzenie porządku obrad w punkcie 7 o podpunkt j) – podjęcie uchwały                  
o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Farma 
Wiatrowa Kobylin”. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła zaproponowane zmiany.  
 
Po uwzględnieniu zaproponowanych zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Kobylin za 2008 rok oraz podjęcie 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi z tego tytu łu. 
6. Informacja o wykorzystaniu środków strukturalnych oraz dopłat obszarowych. 
7. Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie : zmiany Uchwały Nr XXII/130/08 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia              
28 sierpnia 2008 roku w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej                         
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kobylin, 

b) w sprawie : zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej 
Miasta    i Gminy w Kobylinie za rok 2008, 

c) w sprawie : podziału wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy                 
w Kobylinie za rok 2008, 

d) w sprawie : zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi 
Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2008 

e) w sprawie : podziału wyniku finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za rok 
2008, 

f) w sprawie : zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kobylinie za rok 2008, 

g) w sprawie : podziału wyniku finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej    w Kobylinie za rok 2008,  

h) w sprawie : przyjęcia zmian w Statucie Związku Gmin Zlewni Górnej Baryczy, 
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i) w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009, 
j) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. 

„Farma Wiatrowa Kobylin”. 
8. Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie. 
 
 
 
Ad 2 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 
treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 
zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie (13 za) przyjęła protokół z poprzedniej sesji.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 
stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
Na posiedzenie przybył radny Artur Jarus. 
 
 
Ad 5 
BURMISTRZ przedstawił ogólne sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Kobylin za 2008 rok, 
stanowiące załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. Natomiast szczegółowe sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.  
P. CHLEBOWSKI odczytał Uchwałę Nr SO-41/2-SP/Ka/09 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 9 kwietnia 2009 r. w sprawie : wyrażenia opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Miasta i Gminy Kobylin sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2008 rok, 
stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
R. CIESIÓŁKA odczytał Uchwałę Nr 4/2009 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 
9 kwietnia 2009 roku w sprawie :  wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kobylina za rok 
2008, stanowiącą załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
P. CHLEBOWSKI odczytał Uchwałę nr SO 49/2-ABS/Ka/09 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 20 kwietnia 2009 r. w sprawie : wyrażenia opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  Kobylin o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kobylina za 
2008 r., stanowiącą załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
BURMISTRZ zauważył, że ponieważ opinia RIO jest pozytywna, nie ma potrzeby by się do niej 
ustosunkowywał. 
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie (5 za) wnioskowała o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Kobylina za rok 2008. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie (4 za) pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Kobylin za 2008 rok oraz wniosek Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium. 
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie (5 za) 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Kobylin za 2008 rok oraz 
wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium.  
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P. CHLEBOWSKI, ponieważ komisje nie zgłosiły żadnych wniosków, zaproponował przejście do 
następnego punktu procedury rozpatrywania sprawozdania z wykonania budżetu i otworzył dyskusję. 
Ponieważ nikt z radnych głosu nie zabrał, poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej             
o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Kobylina za rok 2008. 
 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła wniosek Komisji Rewizyjnej dotyczący udzielenia 
absolutorium dla Burmistrza Kobylina za rok 2008. 
 
 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że przyjęcie w wyniku głosowania wniosku Komisji Rewizyjnej jest 
równoznaczne z podjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Kobylina za 
rok 2008. Następnie odczytał 
 

UCHWAŁĘ NR XXIX/172/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie  
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 

w sprawie : udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kobylina z wykonania budżetu za rok 2008, 
 

stanowiącą załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
BURMISTRZ podziękował wszystkim radnym za pozytywne rozpatrzenie sprawozdania z wykonania 
budżetu i udzielone absolutorium za 2008 rok. Wyraził nadzieję, że decyzje podejmowane w ramach 
budżetu w 2008 roku, zaprocentują przede wszystkim w 2009 i 2010 roku i w latach następnych. Na 
początku kadencji wspólnie z radnymi zaplanowano zadania inwestycyjne. W tym roku rozpocznie się 
realizacja największego z nich – budowy oczyszczalni ścieków i kanalizacji sanitarnej. Rozpoczęliśmy 
już budowę hali środowiskowo – sportowej. W najbliższym czasie będziemy także realizować zadania      
w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich.  
Podziękował wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego, kierownikom jednostek organizacyjnych 
Gminy, sołtysom i Przewodniczącemu Zarządu Osiedla, którzy mieli swój udział w realizacji budżetu. 
P. CHLEBOWSKI pogratulował Burmistrzowi udzielonego absolutorium w swoim imieniu i imieniu 
radnych. Zwrócił uwagę, że realizowane są te zadania, które  zaplanowano na początku kadencji. 
 
 
Ad 6    
P. CHLEBOWSKI zauważył, że informacja o wykorzystaniu środków strukturalnych oraz dopłat 
obszarowych, stanowiąca załącznik nr 10 do niniejszego protokółu, była omawiana na posiedzeniach 
komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji 
stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
informację – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała informację – 5 za. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła informację. 
 
 
Ad 7 
a) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie : zmiany Uchwały Nr XXII/130/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 sierpnia 2008 roku w sprawie regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kobylin, był 
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omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, 
poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXIX/173/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 

w sprawie : zmiany Uchwały Nr XXII/130/08 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 sierpnia 
2008 roku w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Kobylin,  
 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
b) 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały w sprawie : zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Biblioteki Publicznej Miasta    i Gminy w Kobylinie za rok 2008, był omawiany podczas 
posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXIX/174/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 

w sprawie : zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta    
 i Gminy w Kobylinie za rok 2008 

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
P. CHLEBOWSKI podkreślił, że projekt uchwały w sprawie : podziału wyniku finansowego 
Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kobylinie za rok 2008, był omawiany podczas posiedzeń 
komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji 
stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXIX/175/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 
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w sprawie : podziału wyniku finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Kobylinie za 
rok 2008 

 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały w sprawie : zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2008, był omawiany podczas posiedzeń 
komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji 
stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXIX/176/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 

w sprawie : zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej   
w Kobylinie za rok 2008, 

 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
e) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : podziału wyniku finansowego Muzeum 
Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2008, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy 
są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych                         
o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXIX/177/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 

w sprawie : podziału wyniku finansowego Muzeum Ziemi Kobylińskiej w Kobylinie za rok 2008, 
 

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu 
 
f) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie : zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kobylinie za 
rok 2008, był omawiany podczas posiedzeń komisji.  
SEKRETARZ zauważył, że Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kobylinie został 
zlikwidowany. Teraz w tym miejscu działa Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej. Proces likwidacji 
rozpoczęto 30 czerwca ub.r., kiedy Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia projektu uchwały          
w sprawie likwidacji. Następnie w dniu 28 sierpnia ub.r. podjęto uchwałę w sprawie likwidacji 
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Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. Proces likwidacji trwał od 1 września 2008 
roku i zakończył się 31 grudnia 2008 roku. W dniu 3 kwietnia bieżącego roku zakończono ostatnie 
formalności wykreślając SPZOZ z Krajowego Rejestru Sądowego. Środki jakie pozostały                   
w wysokości 29.240,94 zł, przekazano na konto Gminy 
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXIX/178/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 

w sprawie : zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kobylinie za rok 2008, 

 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu 
 
g) 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały w sprawie : podziału wyniku finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kobylinie za rok 2008, był omawiany 
podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXIX/179/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 

w sprawie : podziału wyniku finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Kobylinie za rok 2008, 

 
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu 
 
h) 
P. CHLEBOWSKI podkreślił, że projekt uchwały w sprawie : przyjęcia zmian w Statucie Związku 
Gmin Zlewni Górnej Baryczy, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. 
Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
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UCHWAŁA NR XXIX/180/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 

w sprawie : przyjęcia zmian w Statucie Związku Gmin Zlewni Górnej Baryczy, 
  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu 
 
i) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 
2009, był omawiany podczas posiedzeń komisji stałych. 
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki, stanowiące załącznik nr 19 do niniejszego protokółu. 
Zwiększone zostałyby środki zaplanowane na wykonanie boiska wielofunkcyjnego, remont pokrycia 
dachowego na sali Pilawa, remont świetlicy wiejskiej w Kuklinowie i zakup sprzętu dla jednostek 
OSP. Poza tym w związku z rozpoczęciem akcji „ROWY 2009”zaplanowano zakup kosiarki 
spalinowej i paliwa.   
P. CHLEBOWSKI poddał pod głosowanie poszczególne autopoprawki. 
Rada Miejska jednogłośnie (14 za) przyjęła autopoprawki, po stronie wydatków głosując  
w następujący sposób: 
dział 801, rozdział 80110 – 14 za, 
dział 926, rozdział 92601 – 14 za, 
dział 921, rozdział 92109 – 14 za, 
dział 754, rozdział 75412 – 14 za, 
dział 801, rozdział 80110 – 14 za, 
dział 900, rozdział 90095 – 14 za, 
dział 900, rozdział 90001 – 14 za, 
dział 926, rozdział 92605 i dział 921, rozdział 92105 – 14 za. 
dział 700, rozdział 70005 – 14 za. 
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXIX/181/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 

w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009, 
  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokółu 
 
j) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego pn. „Farma Wiatrowa Kobylin”, był omawiany podczas posiedzeń 
komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił przewodniczących komisji 
stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
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A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXIX/182/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 kwietnia 2009 roku 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
pn. „Farma Wiatrowa Kobylin”, 

  
została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokółu 
 
 
Ad 8 
T. DŻYGAŁA zauważył, że pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg ścinali pobocza. Tam gdzie było 
miękko, pobocze ścięto dobrze, natomiast gorzej wygląda tam, gdzie było twardo. Zapytał, kiedy 
rozpocznie się remont drogi od Białej Róży w kierunku Pępowa. W drodze są duże wyrwy. Poza tym 
jeszcze nie naprawiono przepustu w Zalesiu Wielkim, który to problem zgłasza od dłuższego czasu. 
A.JARUS porosił Burmistrza o informacje dotyczące Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego – 
kogo powołano w jego skład i jaki jest zakres działania. 
W. STYBURSKI zaapelował do dyrektora PZD – Krzysztofa Jelinowskiego o wycięcie krzewów 
rosnących przy drodze z Kuklinowa do Kromolic i do Nepomucenowa oraz przy drodze na stację PKP. 
Konieczna jest też zbiórka pobocza. 
J. RATAJCZAK zapytał dyr. Jelinowskiego, czy analizował już kwestię kanalizacji deszczowej           
w Smolicach przy drodze do Czeluścina. Przypomniał, że była petycja w tej sprawie. To ruchliwa 
ulica, przy tym odcinku mieszka wielu mieszkańców. Mostki są poprzerywane i czasem nie ma 
możliwości przejścia. 
M. DYMARSKI zapytał, kiedy zakończy się remont drogi na odcinku Starygród - Benice i kiedy na 
drogach powiatowych zostaną wyremontowane dziury.  
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że droga do Smolic tzw. topolówka, jest rozjechana, są wyrwy na 
poboczu. Zaproponował wysypanie na poboczach zmielonego asfaltu. 
L. TORCZYŃSKI zwrócił uwagę, że dotychczas woda w Radęcy była dość czysta. Ale teraz                
z północy płynie woda zanieczyszczona. Ktoś spoza Gminy musi wpuszczać ścieki. Poprosił, żeby to 
sprawdzić. 
F. HECHMANN zapytał dyr. Jelinowskiego o plany dotyczące drogi powiatowej w Berdychowie. 
Część drogi została wyremontowana – co dalej ? Poza tym są też dziury w drodze. 
M. KUCHARCZYK podkreśliła, że w Rębiechowie rozpoczęto prace kolejnego etapu budowy drogi 
powiatowej. Zapytała, czy w przyszłym roku planowane jest zakończenie prac. Poza tym zauważyła, 
że jest konieczny remont drogi gminnej w kierunku posesji p.Sworowskiego – ok. 200 metrów. 
Zwróciła się do radnych by zobaczyli ten odcinek i zaplanowali jego remont w przyszłorocznym 
budżecie.  
S. FRĄCKOWIAK podziękował Burmistrzowi i radnym za uchwalenie środków na zakup 
wyposażenia dla jednostek OSP. Poinformował, że dotychczas jednostki zanotowały 11 wyjazdów,      
z czego połowa do palących się traw i podpaleń, które nie powinny mieć miejsca. Zaprosił wszystkich 
na zawody sportowo – pożarnicze w dniu 1 maja br. 
K. JELINOWSKI podziękował za zaangażowanie i pomoc przy ścinaniu poboczy. Mieszkańcy 
udostępniali swoje pojazdy. W sierpniu i wrześniu br. pobocza będą ponownie ścinane.  
Jeśli chodzi o utwardzenie poboczy, to obiecano mu materiał z remontu dróg krajowych. Chciałby 
część tego materiału wykorzystać w Berdychowie i ewentualnie uzupełnić pobocza.  
Najpóźniej od środy rozpoczną się remonty cząstkowe w Gminie Kobylin. Będą trwały tak długo, 
dopóki nie zostaną zakończone.  
W 2009 roku PZD planuje : 
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- do końca maja zakończenie przebudowy drogi w Rębiechowie – 230 m, łącznie z wjazdami         
i chodnikami, 

- na końcu maja położenie nawierzchni w Łagiewnikach na długości chodnika - są kratki 
ściekowe i nawierzchnia jest nierówna. 

- na początku czerwca powierzchniowe utrwalenie drogi od granicy Powiatu - Ochli do 
Łagiewnik i przez Starkówiec. Jest już wyłoniony wykonawca, 

- zabezpieczono materiał na naprawę przepustu w Zalesiu Wielkim i pod koniec lipca rozpoczną 
się prace. Przed rozpoczęciem poinformuje o tym sołtysa.           

Nie wie co odpowiedzieć p.Kucharczyk odnośnie Rębiechowa. Może zgłaszać wiele wniosków do 
budżetu, ale jest to związane ze środkami finansowymi. Nie wie jaka będzie decyzja Zarządu i Rady 
Powiatu. Na ile się orientuje na to zadanie nie uda się uzyskać środków z zewnątrz.    
Radny powiatowy pytał się na sesji Rady Powiatu o remont chodnika na ul. Kolejowej. Wystąpił          
z wnioskiem do Zarządu w tej sprawie. Zarząd może zrealizować to zadanie po innych planowych 
zadaniach. Jest szansa, że może to być we wrześniu br. 
Odpowiedział r.Ratajczakowi, że Zarząd zadecydował, żeby w tym roku realizować te zadania, które 
zostały rozpoczęte. Dlatego wniosek r.Ratajczaka nie uzyskał akceptacji jeżeli chodzi o bieżący rok. 
Może w przyszłym roku. Na razie nie ma zgody na opracowanie dokumentacji.  
BURMISTRZ wyjaśnił, że Gminne Centrum Kryzysowe jest powoływane w każdej gminie. 
Przewodniczącym jest Burmistrz. Zadaniem Centrum jest podejmowanie czynności dotyczących 
zdarzeń losowych, które mogą zagrażać bezpieczeństwu i życiu mieszkańców Gminy. Centrum 
podzielone jest na zespoły, każdy zespół ma wyznaczone zadania, odbywają się ćwiczenia..   
Sprawdzimy temat zanieczyszczenia Radęcy, skąd spływają te ścieki o których mówił s.Torczyński.   
 
   
Ad 9 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 14.40. 
 
 
 
Protokołowała: M. Nowakowska 

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 

Piotr Chlebowski 
 

 


